
Protokoll styrelsemöte Östervålla ryttarklubb 2016-11-02 
Mötet öppnades 
 
Sekreterare: Hanna Jonsson 
 
Justerare: Camilla Johansson 
 
Dagordningen godkändes 
 
Närvaro: Mikaela Heyman, Fanny Willén, Hanna Jonsson, Elisabet Eriksson, Camilla Johansson, 
Margareta Svanberg, Victoria Grönlund och Sofie Jansson Pettersson 
 
Genomgång av föregående protokoll 
 
Inkomna skrivelser: Vi har blivit inbjudna att följa med HORS till Horseshowen i Stockholm och de 
bjuder oss på resan. Mer info finns på facebook eller vår hemsida hur man anmäler sig. 
 
Ekonomi: Ekonomin är fortsatt god och vi har just nu 13 medlemmar. 
 
Föreningsstödet och 5årsverkramhetsplanen är inskickad och klar. 
 
Vi beslutade att ha en fixardag innan vintern och bygga hållare ute under tak för de äldre bommarna 
så de inte blir förstörda den 13/11 kl 13. Manne ska kolla upp konstruktion och handla de som 
behövs. Efter fixardagen beslutar vi vilka bommar/grindar som vi ska göra oss av med. 
 
Istället för att gå ut och äta kommer vi att ha ett julbord den 2/12 på klubben där vi tar catering som 
Margareta ordnar. Vi börjar med glöggmingel 17.30 och äter därefter. Barn och respektive är 
välkomna. Anmäl till Margareta på 070-664 01 79 eller margareta.svanberg@gmail.com senast den 
25/11. 
 
Finns det intresse för ett dressyrlag till våren i div II? Margareta kollar upp reglerna och Victoria hör 
efter hur stort intresset är. 
 
Förslag att ta upp på årsmötet: Ridbaneregler och avgifter. 
 
Nästa styrelsemöte: Måndag 16/1 kl 19.00 i klubbhuset 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sekreterare    Justerare 
 
 
 
 
Hanna Jonsson   Camilla Johansson 
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